

長島基督徒證主教會

Christian Testimony Church At Long Island

主日敬拜程序

主後二零二三年十月二十二日

9:15am	當稱謝進入他的門；當讚美進入他的院。——詩篇 100: 4
9:30am	擘餅 紀念主
10:15am	信息：於聖靈有分《2》 經文：希伯來書 6: 1--5
11:15am	報告 / 主日學
12:15am	愛宴 / 交通

事奉	講員	領會	翻譯	司琴	擘餅	愛宴
本週	朱自由	何平北		張袁麗珍	劉鍾靈 / 翟連榮	王振宇
下週	簡志敏	張敏恆		張袁麗珍	劉鍾靈 / 翟連榮	仇廣

神家消息與代禱

(一) 聚會注意事項：

- 聚會期間，請將手機調節為靜音模式。
- 教會現已暫停瓶裝水的供應，請弟兄姊妹們自帶水杯，到廚房飲水機領用熱水或者冷水。
- 聚會期間，隨意戴或不戴口罩，但是有感染風險的弟兄姊妹，仍然需要在聚會全程戴口罩。
- 聚會Zoom (ID: 831 3245 7916, PW: 285469)
- 教會週報、活水、查經錄音、主日錄音等，都可以在網站上查看 ctli.org，假如有任何建議，可以和David弟兄聯絡。
- 教會實體的兒童主日學：9:30am 和父母一起參與擘餅聚會，之後上兒童主日學。

10月福音聚會

時間：10/29
講員：簡志敏弟兄
主題：一生何求
經文：約翰福音 3: 1--8

請為教會的福音聚會禱告，希望弟兄姊妹在傳福音的事奉上有分，靠著神邀請身邊的人參加。

11月受浸聚會

時間：11/12 (2: 30pm)
地點：Shelter Rock Church
(626 Plandome Rd, Manhasset, NY 11030)

請為受浸聚會及預備受浸的弟兄姊妹禱告。

(二) 聚會通知：

- 成人主日學：舊約班查利未記第17章，新約班查提摩太前書第4章。
- 週二晚上8:00 英文組查何西阿書第3章，歡迎中文組弟兄姐妹參加。
- 週三晚上8:00 網上禱告聚會；特別注意：本週禱告聚會，會專門以福音聚會為主題，盼望更多弟兄姊妹參加。
- 週五晚上7:45 網上查經聚會，查啟示錄第2章1-11節。
- 週六晚上5:00 青年團契實體聚會，查基要真理第1課。

(三) 代禱事項：

- 請為已經在旅途中，和將要遠行的弟兄姊妹禱告。
- 請為教會兒童主日學的老師們禱告，求神堅固剛剛參與服事的年輕姊妹們；願神揀選更多年輕的弟兄姊妹作主合用的器皿。
- 請為教會弟兄姐妹和服事同工禱告，求神更新我們的心和靈，更多經歷祂的帶領，服事教會，並引人歸主。
- 請為教會身體軟弱的弟兄姊妹代禱。

教會聚會時間表 / Meeting Schedule

中文聚會時間 / CM Meeting Schedule

週日 Sunday	主日聚會 成人主日學	Sunday Worship Adult Bible Study	9:30am - 11:15am 11:15am - 12:15pm
週三 Wednesday	禱告會	Prayer Meeting	8:00pm - 9:30pm
週五 Friday	查經聚會	Bible Study	7:45pm - 9:30pm
週六 Saturday	弟兄團契 (每月第二週)	Brother Fellowship Second week of the month	9:00am - 11:00am
週六 Saturday	青年團契 (每月第一週和第三週)	Young Adult Fellowship First and third week of the month	5:00pm - 6:30pm

英文聚會時間 / EM Meeting Schedule

週日 Sunday	主日聚會	Sunday Worship	9:30am - 11:30am
週二 Tuesday	查經聚會	Bible Study	8:00pm - 9:00pm
週五 Friday	青少年團契	Teen Fellowship	7:00pm - 8:00pm

Join Zoom Meeting:

Meeting ID: 831 3245 7916
Password: 285469
Dial by your location
+1 929 205 6099 US (New York)



<https://us02web.zoom.us/j/83132457916?pwd=dFcyNzIyYSs2cFBCM3B2NXRQNIU4dz09>

長島基督徒證主教會 Christian Testimony Church At Long Island



耶和華我們的主啊，
你的名在全地何其美。

1845 Northern Blvd, Manhasset, New York 11030
(借用 The Congregational Church of Manhasset)

電話: (516) 732-7395 Monday - Sunday
(516) 993-0130 Sunday Only
(516) 849-6580



網站: www.CTLI.org

Christian Testimony Church At Long Island Sunday Worship Schedule

October 22th, 2023

9:15am	Enter his gates with thanksgiving and his courts with praise. ___ Psalm 100: 4
9:30am	Lord's Table
10:15am	Message: Sharing
	Bible Verse: Matthew 6
11:15am	Announcements / Bible Study
12:15am	Lunch / Fellowship

Serve	Speaker	Moderator	Interpreter	Piano	Reception & Lord's Table
This Week	Matthew 6	Jonathan		Lichun Chang	Bro. Liu Bro. Zhai
Next Week	Bro. Jian	Bro. Minheng		Lichun Chang	Bro. Liu Bro. Zhai

God's House News & Prayer

1) Announcements:

- Please **Turn Off** your cell phone during the meeting.
- The church has suspended the supply of bottled water. Please bring own bottles and go to the kitchen water dispenser to get hot or cold water.
- Church mask rule changed to optional. However, if you are not feeling well, please keeps the mask on.
- Zoom Meeting (ID : 831 3245 7916 , PW : 285469)
- All church information can be viewed on the website ctli.org, if you have any suggestions, you can contact Brother David.
- The second, forth, and fifth Sunday, after Lord's table, please join EM meeting at room 209.

November Baptism Meeting

Time : 11/12 (2: 30pm)

Location : Shelter Rock Church (626 Plandome Rd, Manhasset, NY 11030)

<< Please pray for the baptism meeting.>>

2) Meeting Notices:

- Church prayer meeting is on Wednesday night at 8 PM.
- English Book Study on Tuesday at 8 PM. Study Hosea Chapter 3. Very welcome brothers and sisters who would like to fellowship with English.

3) Prayer Requests:

1. Please pray for the church's gospel gathering (**10/29**). Hope brothers and sisters will participate in the service of preaching the gospel and rely on God to invite people around them to participate.
2. Please pray for the children's Sunday school teachers in the church, and ask God to strengthen the young sisters who have just participated in the service. May God choose more young brothers and sisters as vessels suitable for the Lord.
3. Please pray for the church's brothers, sisters, and service colleagues, and ask God to renew our hearts and souls, experience more of His leadership, serve the church, and lead people to turn to the Lord.
4. Please pray for the brothers and sisters with weak bodies, and ask the Lord to be our reliance and only leader.